

范宗宸 老師

現職 生物科技學系 教授

學歷 國立台灣大學農藝學博士

專長1 生物技術

專長2 生物學之生化及分子生物

專長3 種原鑑定

專長4 植物生理學

專長5 功能性基因體學

專長6 農藝及園藝

教師研究成果資料明細



研討會論文

1. 林好青、范宗宸(Ming-Jen Fan) 2009.03.16~2009.03.16
第二屆 中國醫藥大學暨亞洲大學 生物科技研討會
2. (Marita Anggarani)、范宗宸(Ming-Jen Fan) 2008.12.6 ~2008.12.7
植物環境基因體研討會-從糧食、醫藥到能源暨中華植物學會地26屆第一次會員大會
3. 王昭能、范宗宸(Ming-Jen Fan) 2008.05.30~2008.05.30
第二屆資訊科技理論與應用國際研討會
4. 許瀚升、范宗宸(Ming-Jen Fan) 2008.05.16~2008.05.17
ICIM 2008 & The 19th International Conference on Information Management
5. 白筱玲、范宗宸(Ming-Jen Fan) 2008.01.5 ~2008.01.5
中華民國真菌學會96年度年會暨會員大會
6. 歐陽勸、范宗宸(Ming-Jen Fan) 2008.04.17~2008.04.17
台灣農藝學會九十七年度年會 作物科學講座暨研究成果發表會
7. 梁華文、范宗宸(Ming-Jen Fan) 2009.04.23~2009.04.23
台灣農藝學會九十八年度年會 作物科學講座暨研究成果發表會
8. 范宗宸(Ming-Jen Fan) 2010.11.12~2010.11.13
Biocomputation Forum
9. 施養佳(Yang-Chia Shih)、范宗宸(Ming-Jen Fan)、張竣維(Hebron C. Chang)、蔡政芳(Cheng-Fang Tsai)、王建國(Chien-Kuo Wang)
2009.06. ~2009.06.
舞菇機能性成分之研究與產品開發
97 年度行政院農業委員會農業試驗所與大學合作研究計畫成果發表會
10. 姚雅莉(Ya-Li Yao) 2011.03.15~2011.03.15
HDAC10 Modulates Melanogenesis
Fourth China Medical University and Asia University Joint Conference on Biotechnology
11. 韓建國(Chien-Kuo Han)、范宗宸(Ming-Jen Fan)
2008.11.21~2008.11.21
不同乾燥方式對於帶皮山藥理化性質之影響

台灣食品科學技術學會第三十八屆年會報告

12. 范宗宸(Ming-Jen Fan)、李明明(Min-Min Lee)、闕甫佺(Fu-Shin Chueh)、韓建國(Chien-Kuo Han) 2008. . ~2008. .

Isolation and analytical diosgenin characterisation for the application of simultaneous extraction and hydrolysis from Yams in Taiwan
第23屆天然藥物研討會

**13. 韓建國(Chien-Kuo Han)、范宗宸(Ming-Jen Fan)
2008.11.21~2008.11.21**

不同乾燥方法對於帶皮山藥抗氧化性之影響
台灣食品科學技術學會第三十八屆年會報告

14. 韓建國(Chien-Kuo Han)、范宗宸(Ming-Jen Fan)、李明明(Min-Min Lee)、闕甫佺(Fu-Shin Chueh)、鄧正賢(Jeng-Shyan Deng) 2009. . ~2009. .

添加山藥粉冬粉之研發及其理化性質之探討
台灣食品科學技術學會第三十九屆年會報告

**15. 蔡進發(Jeffrey J. P. Tsai)、范宗宸(Ming-Jen Fan)
2011.10.24~2011.10.26**

The Application of Molecular Markers to Identify Edible Fungi - A Case Study of Tremella fuciformis
Proceedings of the 11th IEEE Int'l Conf. on Bioinformatics and Bioengineering

**16. 范宗宸(Ming-Jen Fan)、蔡進發(Jeffrey J. P. Tsai)
2011.10.24~2011.10.26**

TTRSIS: A Cloud Computing Platform for Rice Functional Genomics Research through a Reverse Genetics Approach
Proceedings of the 11th IEEE Int'l Conf. on Bioinformatics and Bioengineering

17. 范宗宸(Ming-Jen Fan) 2012.02.8 ~2012.02.8

銀耳多醣體量產關鍵技術及機能性產品開發
保健食品研究開發計畫-研究成果發表會、技轉說明會

18. 范宗宸(Ming-Jen Fan)、蔡進發(Jeffrey J. P. Tsai)、范宗宸(Ming-Jen Fan) 2011.10.24~2011.10.26

TTRSIS: A cloud computing platform for rice functional genomics research through a reverse genetics approach
11th IEEE International Conference on Bioinformatics and Bioengineering (BIBE2011)

19. 范宗宸(Ming-Jen Fan) 2011.05.27~2011.05.30

International Workshop on Molecular Breeding of Ultra Sustainable Crops

20. 2010.03.16~2010.03.16

第三屆亞洲大學暨中國醫藥大學生物科技研討會

21. 范宗宸(Ming-Jen Fan) 2011.10.24~2011.10.26

Predication the suppressing human oral cancer cell line by curcumin through the research of Fas receptor
11th IEEE International Conference on Bioinformatics and Bioengineering (BIBE2011)

22. 鍾景光(Jing-Gung Chung)、蔡進發(Jeffrey J. P. Tsai)、范宗宸(Ming-Jen Fan)、范宗宸(Ming-Jen Fan) 2011.10.24~2011.10.26

The application of molecular markers to identify edible fungi-A case study of Tremella fuciformis

11th IEEE International Conference on Bioinformatics and Bioengineering (BIBE2011)

23. 范宗宸(Ming-Jen Fan)、黃志揚(CHIH-YANG HUANG)

2011.10.24~2011.10.26

Clinical characteristics change and the heart rate variability of subjects with metabolic syndrome in the weight loss program

11th IEEE International Conference on Bioinformatics and Bioengineering (BIBE2011)

24. 范宗宸(Ming-Jen Fan) 2012.03.17~2012.03.18

Black Rice Anthocyanins Inhibit Migration and Invasion in Oral Cancer CAL 27 Cells
2012 The 27th Joint Annual Conference of Biomedical Sciences